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Szonowny Pan

Morek Wojtkowski

Prezyde nt M i osta Wloctowka

Uprzejmie prosze o informacjq w zakresie struktury mieszkori w

budynkach przy ul. Celulozowej oroz kiedy planowany jest zgodnie z umowq

odbi6r i kiedy planowane jest zqsiedlanie tych mieszkoi. Kto bqdzie zawierat

umowy najmu z mieszkartcomi, kt6rzy sq na liicie ubiegojqcych sig o mieszkonia

w budynkoch przy ul. Celulozowej.
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